
      

                    
 
 

 

Onderwerp: Stand van zaken onafhankelijke adviescommissie voor toekomstvisie voortgezet 

onderwijs Maastricht (ARVO 2040) 

 

Beste lezer, 

De afgelopen maanden heeft de commissie ARVO Maastricht 2040 met diverse partijen in de stad 

goede gesprekken gevoerd over de toekomst van het onderwijs in Maastricht op lange termijn. De 

commissie is nu bezig om haar advies af te ronden. Dit proces loopt voorspoedig.  

 

De commissie heeft ons laten weten dat zij iets langer de tijd nodig heeft, mede omdat er extra 

gesprekken zijn gevoerd. De commissie ARVO verwacht half maart haar advies uit te brengen.  

Het leek ons goed om u daarover te informeren. 

 

Met vriendelijke groet, 

Patricia Hanssen, rector Bernard Lievegoed College  

Peter-Mathijs Linsen, rector Bonnefanten College  

Tim Neutelings, rector Porta Mosana College  

Paula Corsten, rector Sint-Maartenscollege 

Niki Collaris, waarnemend locatiedirecteur Terra Nigra Praktijkonderwijs 

Petra Stuit, rector VMBO Maastricht en NOVO College  

Eugène Bernard en Sandra Holtjer-Mols, college van bestuur 


